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Kantslått og fasadevask

09.11.2023 Formannskapet:
Handsaming i møtet:
71/23, foreslått av Arild Røen, Høgre
Kantslått langs skule- og barnehagevegar skal væra utført til skulestart

71/23, foreslått av Arild Røen, Høgre
Kantslått skule- og barnehagevegar bør gjennomførast tidleg i juni og før skulestart

Innleiingsvis orienterte Øyvind Røen (Sp) om at det mangla eit ord (ordet "med") i den nest siste 
setninga i framlegget til rådmannen. 

Arild Røen (H) sette fram eit endringsframlegg.

Arild Røen trekte det første framlegget sitt, og sette fram eit nytt endringsframlegg. 

Framlegget til Arild Røen vart vart samrøystes vedteke.

FORM- 071/2023 Vedtak:
Teknisk drift gjennomfører dronevask av kommunehuset innafor sitt vedlikehaldsbudsjett for 2024.

Teknisk drift gjennomfører minimum kantslått/-klypp 1 gong i løpet av august/september kvart år. 
Kantslått vert dekka innafor ramma til årsbudsjett for 2024. Kantslått skule- og barnehagevegar bør 
gjennomførast tidleg i juni og før skulestart. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Teknisk drift gjennomfører dronevask av kommunehuset innafor sitt vedlikehaldsbudsjett for 2024.
Teknisk drift gjennomfører minimum kantslått/-klypp 1 gong i løpet av august/september kvart år. 
Høgast prioritert er langs skule- og barnehagevegar, og vegar der mykje folk ferdast mykje 



vegetasjon. Kantslått vert dekka innafor ramma til årsbudsjett for 2024.

Saksopplysningar: 

Bakgrunn for saka: 
Interpellasjon 19.10.2023 frå Samnanger Frp:
Fasadevask
«Det skal utførast vask av fasaden på kommunehuset snarast råd. Dersom det ikkje er midlar i 
vedlikehaldsbudsjettet må midlane tas frå disposisjonsfondet.
Ber om at det stemmes over dette forslaget og vidaresender til rådmanne til behandling til neste 
kommunestyre.

Framlegg til vedtak:
Rådmannen førebur sak om fasadevask på kommunehuset og legg fram sak om dette til første 
kommunestyremøte.»

Kantslått
«Det må gjennomførast kantslått langs alle kommunale vegar snarast. Dersom det ikkje er midlar på 
vedlikehaldsbudsjettet tas midlane frå disposisjonsfondet.
Ber om at det stemmes over dette forslaget og vidaresender til rådmannen for behandling i neste 
kommunestyremøte

Framlegg til vedtak:
Rådmanne førebur sak om gjennomføring av kantslått langs alle kommunale vegar snarast.»

Svar på interpellasjon med vurderingar og konsekvensar: 

VASK AV FASADEN PÅ KOMMUNEHUSET
Samnanger kommune har ein samla eigedomsmasse på om lag 20 tusen kvm2. 

Teknisk drift nyttar vedlikehaldsprogrammet FAMAC, som FDV dokumentasjon til kvart einskild bygg.
I FAMAC vert daglege rutinar og daglege vedlikehaldsoppgåver gjennomført og dokumentert 
gjennom året.  FAMAC gjev årlege vedlikehaldsrapportar for alle bygg, med oversikt over komande 
vedlikehaldsbehov og prioriteringar.

Fasadevask var eit av dei prioriterte prosjekta i budsjett for 2023-2024, og drift ynskjer å 
gjennomføra tiltaket tidleg i 2024. Dronevask er eit godt alternativ og eit kostnadseffektivt alternativ 
til fasadevask. Kostnaden med vask av kommunehuset er rekna til 60 000,-
Selskapet som har gjeve pristilbod til Samnanger kommune, har 10 års erfaring og har fokus på å 
bruka miljøvennlege vaskemidlar. Middelet dei nyttar på bygget, bør påførast i perioden september 
til april, då ein er avhengig av at regnet skal gjera jobben i etterkant.
Teknisk drift gjennomfører dronevask av kommunehuset innafor sitt vedlikehaldsbudsjett for 2024. 

KANTSLÅTT LANGS MED KOMMUNALE VEGAR
I drift av veg inngår skilting, lapping av asfaltdekke, handtering av overvatn,
merking, fjellreinsk, snøbrøyting, veglys, gatefeiing, grøftereins og kantslått.

Driftsavdelinga følgjer eit årshjul for kantklypp, men det føresett at det ikkje I drift av veg inngår 



skilting, lapping av asfaltdekke, handtering av overvatn, oppstår andre driftsbehov som må få høgare 
prioritert. Drift har mål om kantklypp 1 gang for året, utført på hausten med oppstart i september. 
Høgast prioritert er langs skule- og barnehagevegar, og vegar der mykje folk ferdast mykje 
vegetasjon.

Samnanger kommune sitt vegnett er på om lag 26 km.  
Driftsavdelinga brukar 200 arbeidstimar, for kvar runde med kantklypp.  
Innafor ramma ynskjer drift å prioritera grøftereins framfor kantklypp 2 gonger i året, ein klypp om 
våren og ein på hausten. Fylkeskommunen sin frekvens på kantklypp, er t.d. 1 gong pr år.
For vintersesongen som ein no går inn i, er det meir hensiktsmessig å fått utført grøftereins og ikkje 
kantslått. Det meste av vegetasjonen er no sige ned i grøfta. Det vil ikkje føra til nemneverdige 
utfordringar for vintervedlikehaldet, om ikkje kantslått vert teken dette eine året. 


